



Ref. No.: HO/S&IR/055/2021

رقم المرجع: HO/S&IR/055/2021

Date: 18 July 2021

التاريخ: 18 يوليو 2021م

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai, United Arab Emirates

السيد / حسن عبد الرحمن السركال المحترم
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Subject: Clarification regarding the latest developments in NMC Case

الموضوع: توضيح بخصوص آخر التطورات في قضية إن. أم. سي.

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

With reference to the above subject, DIB wishes to update the market on developments in the litigation which was commenced against DIB and others by the Joint Administrators (JAs) of the NMC Group on 28 March 2021, arising from DIB's security interests over insurance receivables which were assigned to DIB as part of its various finance facilities to the NMC Group.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، يود بنك دبي الإسلامي بإطلاع السوق بتطورات الدعوى القضائية المرفوعة ضد بنك دبي الإسلامي وآخرين من قبل الاوصياء الاداريين للشركة مجموعة إن. أم. سي بتاريخ 28 مارس 2021، والناشئة عن الضمانات الخاصة بمستحقات التأمين لبنك دبي الإسلامي والتي هي كجزء من الضمانات المقدمة للتسهيلات التمويلية المختلفة الممنوحة لمجموعة إن. أم. سي.

DIB has previously notified the market that the ADGM Court handed down its judgment on 24 May 2021, ruling in favor of DIB that the ADGM Court had no jurisdiction over the agreements regulating the securities and that the relevant legal proceedings should be stayed on that basis.

وقد قام بنك دبي الإسلامي بإخطار السوق في وقت سابق بأن محكمة سوق أبو ظبي العالمي قد أصدرت حكمها بتاريخ 24 مايو 2021 لصالح بنك دبي الإسلامي والفاضي بعدم اختصاص محكمة سوق أبو ظبي المالي لنظر الاتفاقيات التي تنظم الضمانات وعليه يجب أن تقف كافة الإجراءات القانونية ذات الصلة عند هذا الحد.

In a further hearing held on 12 July 2021 in the ADGM Court, the judge affirmed that DIB was "the overall winner in this phase of the litigation". The principal issues of dispute between NMC and DIB relating to DIB's security interests will now be referred to arbitration by agreement between the parties.

كما أكد القاضي في جلسة استماع أخرى انعقدت بتاريخ 12 يوليو 2021 في محكمة سوق أبو ظبي العالمي أن بنك دبي الإسلامي هو "من كسب الدعوى في هذه المرحلة من التقاضي". وعليه سيتم إحالة المسائل الأساسية للنزاع الحاصل بين إن. أم. سي وبنك دبي الإسلامي المتعلق بضمانات بنك دبي الإسلامي إلى التحكيم وذلك بالاتفاق بين الطرفين.

In addition to the ADGM legal proceedings, DIB continues to successfully obtain judgments in our favor in the Dubai Courts ordering the relevant insurance companies to make payments of insurance receivables (assigned to us under our finance facilities to NMC) directly to DIB. Notwithstanding the arbitration proceedings, our proceedings in Dubai against the insurance companies will continue, and DIB is confident in its prospects of success in these proceedings.

وبالإضافة الى الإجراءات القانونية لمحكمة سوق أبو ظبي العالمي، مازال بنك دبي الإسلامي يحصل بنجاح على أحكام صادرة لصالحنا من محاكم دبي، والتي تلزم شركات التأمين ذات الصلة بدفع مستحقات التأمين (المخصصة لنا بموجب تسهيلات التمويل الممنوحة من قبلنا لإن. أم. سي) مباشرة إلى بنك دبي الإسلامي. وهكذا سنستمر بإكمال الإجراءات المتخذة في دبي ضد شركات التأمين على الرغم من إجراءات التحكيم المشار إليها، ونحن في بنك دبي الإسلامي على ثقة بنجاح هذه الإجراءات.





DIB was served on 28 March 2021, with notice of large scale legal proceedings in the ADGM Court without any warning or pre-action correspondence from the JAs, giving us approximately 2 weeks to mobilise and prepare for a major court hearing. Significant legal costs have now been incurred, payable by a business in administration. These costs include the JAs' own legal costs, and also a large costs order made by the ADGM Court ordering the JAs to reimburse DIB for 75% of DIB's legal costs.

وبتاريخ 28 مارس 2021 تم اخطار بنك دبي الإسلامي بإجراءات قانونية واسعة النطاق دون أي تحذير أو مراسلات مسبقة من قبل الأوصياء الإداريين وقد تم منحنا ما يقارب أسبوعين للتحضير لجلسة استماع في محكمة سوق أبو ظبي العالمي. مما أدى إلى تكبد مصاريف قضائية كبيرة، يجب دفعها من قبل شركة الإدارة. وتشمل هذه المصاريف الرسوم القضائية للأوصياء الإداريين للشركة بالإضافة إلى حكم محكمة سوق أبو ظبي المالي الصادر بخصوص هذه التكاليف الكبيرة والذي يقضي بإلزام الأوصياء الإداريين للشركة بتعويض بنك دبي الإسلامي عن 75% من الرسوم القانونية للبنك.

DIB is one of the largest creditors to the NMC Group. We affirm our commitment to support a restructuring of the NMC business to ensure its successful emergence from administration. Any such restructuring must be based on an acknowledgment of existing legitimate security interests in accordance with the provisions of applicable laws.

ويعتبر بنك دبي الإسلامي أحد أكبر الدائنين لمجموعة إن.ام. سي. وعليه نؤكد التزامنا بدعم إعادة هيكلة أعمال إن.ام. سي، لضمان خروجها الناجح من عملية الإدارة ويجب أن تستند أي إعادة هيكلة كهذه إلى الإقرار بالضمانات المشروعة القائمة وفقاً لأحكام القوانين المعمول بها.

For the record, DIB will continue to robustly defend its legitimate legal interests in the arbitration, the Dubai Courts and any other applicable legal forum.

وللعلم، سيواصل بنك دبي الإسلامي الدفاع بقوة عن مصالحه القانونية المشروعة أمام التحكيم، ومحاكم دبي وأي جهة قانونية أخرى معمول به.

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،



سلمان لياقت

رئيس إدارة الاستراتيجية وشؤون المساهمين

بنك دبي الإسلامي

Salman Liaquat

Chief of Strategy & Investor Relations

Dubai Islamic Bank